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a r m a n m e l i . i r

  توافق اولیه فدراسیون والیبال
با مربی ایتالیایی برای هدایت تیم زنان

 ایسنا: قرارگرفتن تیم ملی والیبال زنان 
ایران در جمع چهار تیم برتر قاره آسیا 
به عنوان یکی از آرمان های والیبال ایران است. 
فدراسیون والیبال مذاکرات خود را برای جذب 
یک مربی زن که واجد شرایط حضور در ایران 
باشد، آغاز و با استفاده از امتیازات و طرح های 
توسعه فدراسیون جهانی اقدام به جذب یک 
مربی از والیبال اروپا کرد. در همین راستا به 
چهار گزینه  رسیدند که فدراسیون در نهایت با 
الساندرا کمپدلی از ایتالیا که به آله معروف است 
و ازسوی ولاسکو معرفی شده بود، به توافق 
اولیه رسید. به این ترتیب مقرر شد گزینه اصلی 
مربیگری تیم ملی زنان ایران دوم دی ماه برای 
دیدار با مسئولان فدراسیون والیبال، انجام 
مذاکرات نهایی و بازدید از امکانات والیبال 

ایران وارد تهران شود.

خارجازمستطیلسبز

 حضور تماشاگران در ورزشگاه
 2 الی 3 روز دیگر مشخص می شود 

حمید سجادی اظهارداشت: در تلاش هستیم 
بهترین تصمیم برای دربی گرفته شود. ما هم 
به عنوان  جامعه ورزش علاقه مند هستیم 
تماشاگران و هواداران عزیزمان در استادیوم ها 
حضور داشته باشند. هم خودم ورزش را درک 
می کنم و ورزشی هستم. مشغول تلاش و 
صحبت کردن هستیم اما آنچه اتفاق خواهد افتاد 
موکول به جلسات و رایزنی های 3-2 روز آینده 
می شود که در آنها تصمیم نهایی گرفته خواهد 
شد. تلاش خود را می کنیم و خواهش می کنیم 
اگر امکان دارد این اتفاق بیفتد. از هم مهنان عزیز 
اجازه می خواهم اگر در هر صورت و به هر دلیلی 
در ستاد مقابله با کرونا و شورای تامین استان 
قرار شد تماشاگر نداشته باشیم این موضوع را 
به من ببخشند و همراهی کنند. اگر قرار شد 
تماشاگر نداشته باشیم به عنوان خادم ورزش و 

جوانان از آنها عذرخواهی می کنم.

دیدگــــــاه
حمایت یکسان وزارت از سرخابی ها  

  در وزارت ورزش تلاش بر این است تا یک گزینه مناسب 
به عنوان مدیرعامل انتخاب شود تا بعداز مدت زمان کوتاهی 
جابه جایی صورت نگیرد. وزارت ورزش وجوانان برای انتخاب 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس برنامه 2 تا 3 ساله دارد و در 
راستای همان برنامه ها باید فرد موردنظر انتخاب شود. در 
دوره های گذشته افرادی به عنوان مدیرعامل انتخاب می شدند 
که به لحاظ مالی شرایط خوبی داشتند، اما شناخته شده نبودند 
و بعد از مدت زمان کوتاهی یا کنار گذاشته می شدند یا استعفا 
می دادند. با توجه به این شرایط دیگر وزارت ورزش وجوانان 
به دنبال فردی که تنها منابع مالی به باشگاه تزریق می کند 
نیست. اصلی ترین اولویت وزارت ورزش و جوانان، تخصص 
مدیریتی فرد است که متاسفانه در دوره های گذشته به آن 
بی توجهی شده است. از آن طرف هدف وزارت ورزش حمایت 
از هیات مدیره است که نقش پررنگی داشته باشند و ایده بدهند. 
در دوره گذشته اعضای هیات مدیره تنها به لحاظ مالی شهرت 
داشته اند که این معیار کفایت نمی کند و باید مسائل دیگر هم 
مدنظر قرار بگیرد. به همین خاطر تعداد گزینه ها اندک است. 
افرادی که شناخت کافی از مدیریت در فوتبال داشته باشند 
اندک هستند. دو سه گزینه که سابقه ورزشی دارند و علاقه مند 
به فعالیت در این حوزه هستند، در نظر گرفته شده است؛ البته 
»صدری« هم اکنون سرپرست باشگاه است و حتی احتمال 
دارد در هیات مدیره هم بماند. وزارت ورزش به دنبال بهترین 
گزینه است، مذاکره ها با برخی گزینه ها در حال انجام است اما 
برخی مشکلات باعث می شود که مذاکرات متوقف شود. با این 
حال وزارت ورزش با جدیت پیگیر این موضوع است و هواداران 
فکر نکنند این موضوع به دست فراموشی سپرده شده یا به آن 
بی اهمیت هستند. حمایت های وزارت ورزش و جوانان از دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس به یک صورت است و به زودی 
هم گزینه موردنظر برای مدیرعاملی پرسپولیس مشخص 
خواهد شد.  متاسفانه پرسپولیس لیگ را خوب شروع نکرد و 
تیم ایرادهایی دارد. تیم در حال شکل گرفتن است و نیاز به زمان 
دارد با این حال نباید فاصله اش از تیم های مدعی زیاد شود. با 
توجه به شناختی که من از تیم دارم به زودی در مسیر موفقیت 
برمی گردد. پیروزی مقابل صنعت نفت آبادان هم موکد این 
موضوع بود. انتظارات از پرسپولیس خیلی بالاست و وقتی این 
تیم در یک بازی هم پیروز می شود، همه به دنبال نمایش زیبا 
هستند. پرسپولیس در سه بازی پیروز نشد و تیم تحت فشار بود 
اما پیروزی مقابل صنعت نفت از لحاظ روحی کمک زیادی به 

پرسپولیس کرد و اعتمادبه نفس بازیکنان را افزایش داد.

داریــوش مصطفـــوی، رئیـــس پیشین 
فدراسیون فوتبال در خصوص سالروز صعود 
تیم ملی فوتبال کشورمان به جام جهانی ۱۹۹۸ 

فرانسه صحبت کرد. 
 شما تصمیم به برکناری مایلی کهن 

گرفتید! 
 من پنجم آبانماه ۱3۷3 با حکم مصطفی 
هاشمی طبا، رئیس وقت سازمان تربیت بدنی 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال منصوب 
شدم. یکبار فقط برای انتخاب سرمربی تیم ملی 
با هاشمی طبا و فائقی، معاون وقت سازمان 
تربیت بدنی مشورت کردم و آن زمان به دلایلی 
که به نفع خود محمد مایلی کهن بود با انتخاب 
او مخالفت کردم؛ اما هاشمی طبا و فائقی با 
انتخاب او موافق بودند و من نیز با انتخاب آنها 
موافقت کردم و پس از شکست مقابل قطر در 
مسابقات مقدماتی جام جهانی من تصمیم به 

برکناری مایلی کهن گرفتم.
 کریم  باقری هم در آن زمان مشکلاتی 

برای حضور در تیم ملی داشت؟!
 پس از اینکه کریم باقری با مشت به 
»صورت« بازیکن قطری کوبید و از زمین اخراج 
شد؛ چندین بازی توسط فیفا محروم شد و 
ما برای بازی با استرالیا نیز چندین بازیکن 2 
اخطاره داشتیم. چاره ای جز دعوت »هاولانژ«، 
رئیس وقت فیفا نداشتیم و در هتل آزادی با او 
جلسه ای را برگزار کردیم و من یک دلیل برای 
او آوردم که ایران برای رسیدن به بازی پلی آف 
۱۷ بازی انجام داده است؛ در حالی که استرالیا 
فقط ۵ بازی انجام داده بود و با همین استدلال 
بازیکنان ما بخشیده شدند. من با مدیر باشگاه 
2 مرتبه صحبت  فوتبال آرمینیا بیله فیلد 
کردم که به کریم باقری نیاز داریم، اما باقری 
فکر می کرد که محرومیت او بخشیده نشده 
است. زمانی که محرومیت او بخشیده شد، من 
برای او بلیت تهیه کردم و بعداز آن بازیکنان 2 
اخطاره تیم ملی نیز بخشیده شدند تا تیم ملی 
توانست به جام جهانی صعود کند. من برای بازی 
برگشت با استرالیا نیز موفق شدم با مقامات فیفا 
صحبت کنم و داور بازی عوض شد و ساندرو پل 
قضاوت آن دیدار را انجام داد. من بارها گفته ام 
که ۸۰ درصد بازی فوتبال در بیرون از زمین 

تعیین می شود.
  پس از صعود به جام جهانی برکنار 

شدید!
برکناری  با  هاشمی طبا  چرا  نمی دانم   
من موافقت کرد و من خلاف خیلی از روسا 
هیچوقت حواله زمین، ماشین و حتی یک 
ریال پاداش دریافت نکردم و آنها برای من 
حکم مشاور ریاست جمهوری صادر کردند؛ 
اما من اعلام کردم که کار من اجرایی است و 
متاسفانه یک فرد غیرفوتبالی را به عنوان ریاست 

فدراسیون فوتبال منصوب کردند.

گفــتوگــو
داریوش مصطفوی: 

هیچ وقت 
حتی یک ریال پاداش 

دریافت نکردم

خـــبر

     خرید 4 ایرانی
حمید طاهرخانی، مهدی امینی، مهدی رحیمی و مهدی 
محمدیاری چهار بازیکن جدید تیم فوتبال خوونتود 
اسپانیا هستند که بعداز توافق نهایی با این باشگاه، با 
امضای قراردادی به این تیم پیوستند؛ خوونتود تیمی در 

دسته سوم اسپانیاست

     جراحی
باشگاه الریان قطر تایید کرد شجاع خلیل زاده، مدافع 
ملی پوش ایرانی تحت عمل جراحی قرار گرفته است. 
الریان نوشت: شجاع خلیل زاده تحت عمل فتق قرار 
گرفت و 4 هفته غیبت خواهد داشت. برای این بازیکن 

آرزوی بهبودی داریم.

            برد شاگردان دیه گو
اتلتیکومادرید موفق شد با ارائه یک نمایش عالی 
کادیز را با نتیجه 4 بر یک شکست دهد. اتلتیکومادرید از 
سری مسابقات هفته پانزدهم لالیگا مهمان کادیز پایین 
جدولی بود که نهایتا بازی دو تیم  به سود شاگردان دیه گو 

سیمئونه خاتمه یافت.

ت
شــ

سنو
عک

فارس: مسعود مرادی، ناظر داوری مسابقه پیکان و گل گهر 
سیرجان در پایان این مسابقه در جمع خبرنگاران اظهارداشت: 
در ابلاغ نظارت بنده نوشته شده بازی در شهرقدس است و من به 
ورزشگاه شهدای شهرقدس رفتم دیدم یک نگهبان آنجا ایستاده 
و می گوید بازی اینجا نیست! آقای نگهبان به من گفت برو بازی 
در کرج است در راه کرج بودم که گفتند بازی در شهر کرج هم 
نیست! خوشبختانه خودم را رساندم و ناهماهنگی وجود داشت. 
در آخرین لحظه ها جابه جا شده بود بازی ای که به من اطلاع 
نداده بودند. وی در مورد اینکه داوران خوب را به خاطر دربی در 
آب نمک خواباندند، افزود: دربی بهترین داور انتخاب می شود و 
یک استراحتی قبل از دربی می دهند. باید این حساسیت از روی 
دربی برداشته شود که کدام داور این بازی را قضاوت می کند. 
همین که داوران ایرانی این بازی را قضاوت می کنند خیلی 
خوب است. داوران همه برایم قابل احترام هستند و همیشه در 
راه پیشرفت داوری صحبت کرده ام و بازهم از داوران می خواهم 
که بهتر قضاوت کنند.  مرادی در مورد لحن بد داوران گفت: 
به هرحال همه تحت فشار هستند، داور، مربی بازیکن و... من این 
صحبت مربیان را تایید نمی کنم ولی انتظارم  از 4 داوری که در 
مسابقه حضور دارند، این است که خویشتنداری خود را بیشتر 
کنند. باید همدیگر را درک کنیم، این تقابلی که بین مربیان و 
بازیکنان با داوران به وجود می آید برطرف کنیم. همه می گویند 
VAR چون بدون آن برای داوران قضاوت سخت است واقعا در 
ایران قضاوت با این شرایط سخت است. داوران نیاز به آرامش 

روحی و روانی بیشتری دارند.

  هافبک پیشین تیم ملی انگلیس عنوان کرد اکنون 
نظرش بین مسی و رونالدو تغییر کرده است. فرانک لمپارد، 
فوتبالیست و مربی پیشین چلسی، پس از مناظره با جیمی 
کاراگر و گری نویل، بین کریستیانو رونالدو و لیونل مسی یکی 
را انتخاب کرد. لمپارد گفت:  من همیشه طرفدار مسی بوده ام؛ 
درواقع با توجه به عملکرد و گل های رونالدو در مسابقات 
بزرگی که دیده ام، فکر می کنم اکنون می توانم به او برتری 
بدهم. کنارزدن هر بازیکنی که در طول یک فصل 42 گل 

به ثمر رسانده و به قهرمانی در لیگ برتر و 
لیگ قهرمانان اروپا دست یافته باشد دشوار 
است. او ادامه داد: وقتی به رونالدو، 
کاکا، کاناوارو و رونالدینیو که برندگان 
سال های دور این عنوان بوده اند نگاهی 
می اندازید، می بینید که تمامی آنها در 

تیم های خود موفق بوده اند. رونالدو 
با بازگشت به منچستریونایتد در 

این فصل، ۱۶ بازی در تمامی 
رقابت ها انجام داده، ۱۰ گل 

به ثمر رسانده و دو پاس گل 
داده است. خیلی ها دوست 
داشتند زمانی که چلسی به 
قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا رسید، این بازیکن 
بتواند توپ طلای فوتبال 

فقر  به  و  کند  کسب  را  جهان 
انگلیسی ها در رسیدن به این جایزه 
پایان دهد. لمپارد جزو آن دسته 
از بازیکنانی است که همیشه 

ثبات داشت ولی هرگز به توپ 
طلا نرسید.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

بیژنذوالفقارنسب
کارشناس فوتبال      

جواد نکونام؛ سرمربی فولاد: 

 خلاقیت در فوتبال ایران کم شده است
سرمربی فولاد گفت: همه تیم ها تاکتیک همدیگر را 
می دادند و تیم هایی که خوب دفاع می کنند سخت می شود 

به آنها گل زد. خلاقیت در فوتبال ایران کم شده است.
  بازی با تراکتور 

جواد نکونام، اظهارکرد: می دانیم با تیم خوب تراکتور بازی 
داریم و این تیم را آنالیز کرده ایم تا بتوانیم به موفقیت 

برسیم. این بازی برای ما مثل بازی های گذشته مهم 
است. تراکتور با توجه به تغییراتی که داشته، در دو 

هفته اخیر خوب نتیجه گرفته است.
 مربی بدنساز

درباره  فولادخوزستان  فوتبال  تیم  سرمربی 
اضافه شدن مربی بدنساز به این تیم عنوان کرد: 

هنوز مربی بدنساز به تیم اضافه نشده 
است چون مشکل واکسیناسیون دارد 
و این قوانینی است که برای ورود 
و خروج به هر کشوری باید رعایت 
شود. امیدوارم در هفته آینده این 
مشکل حل شود و مربی بدنساز 
اسپانیایی به جمع ما اضافه شود و با 

ترکیب کامل کادرفنی، آماده شویم 

و برنامه تیم را پیش ببریم.
 رکورد نباختن؟

وی درباره اینکه آیا او مجددا به رکورد نباختن در خانه فکر 
می کند؟ اظهارکرد: قطعا این طور نیست. اولین بازی که در 
خانه نباختیم من فکر نمی کردم که قرار است مثلا ۵ بازی 
دیگر خانگی را نبازیم. بازیکنان می دانند که ما باید 
در هر بازی بهترین عملکرد را داشته باشیم تا بعد 
از آن هر اتفاقی که افتاد حسرت آن را نخوریم. این 
چیزی است که من از بازیکنان می خواهم تا همه 
مردم خوشحال شوند. اگر تلاش نکنیم و زحمت 
نکشیم نتیجه را از دست می دهیم و مشکلاتی 

ایجاد می شود. 
 حضور هواداران 

نکونام درباره برگزاری دو دیدار 
در لیگ برتر با حضور هواداران و 
اینکه چرا سایر بازی ها هوادار 
نداشتند، گفت: اطلاع خاصی در 
این زمینه ندارم اما نکته مهم این 
است اگر بازی با تماشاگر باشد 
باید برای همه باشد و این برای 

ما خیلی واجب تر است. نکته مهم دیگر این است اگر قرار 
باشد همه بدون برنامه و بدون رعایت پروتکل های بهداشتی 
وارد استادیوم شوند و باعث شود دوباره کشورمان به شرایط 
گذشته برگردد. خوب نیست و باید سلامتی تمام کسانی که 

در استادیوم هستند را در نظر بگیریم.
 خط حمله 

او درباره اینکه آیا امسال برنامه خاصی برای خط حمله 
فولاد وجود دارد؟ ادامه داد: کدام بازی لیگ را دیده اید که 
چهار پنج گل داشته باشند. در حال حاضر راحت ترین راه 
دفاع کردن است. همه تیم ها تاکتیک همدیگر را می دادند 
و تیم هایی که خوب دفاع می کنند سخت می شود به آنها 
گل زد. خلاقیت در فوتبال ایران کم شده است و بازیکنان 
تاثیرگذاری که بتوانند در یک لحظه بازی را تغییر دهند 
کم هستند و به همین دلیل کم گل ردوبدل می شود.  نکونام 
افزود: من از روند تیمم خیلی راضی هستم و ایده و برنامه 
خودم را اجرا می کنم و اینکه فکر کنم آمار و ارقام چه 
می گویند به آن توجهی ندارم. اینکه تیمم رو به جلو باشد 
و پیشرفت آن را خودم احساس کنم اهمیت دارد. برایم 
مهم این است که تیم من به آن شکلی که می خواهم بازی 
کند. در فوتبال ایران زمانی بازیکنانی بودند که لحظه ای 
می توانستند نتیجه را تغییر دهند اما الان شاید به اندازه 
انگشتان یک دست فوتبالیستی نداشته باشیم که بتواند در 
لحظه نتیجه را تغییر دهد و این کار را سخت کرده است. این 

موضوع برای تمام تیم هاست.

دروازه بان استقلال تاکیدکرد که مصدومیتش جدی 
نیست و می تواند در دربی هفته آینده تهران تیمش را 
همراهی کند. رشید مظاهری گفت: روی یک ارسال بود 
که قصد داشتم توپ را جمع کنم، در آن لحظه استوکم 
به زمین؛ گیر کرد و شانس آوردم اتفاق بدی برایم رخ 
نداد. حتی پایم را به حالت مخالف چرخاندم و به زمین 
افتادم. فقط چند ثانیه ترسیدم چون زانویم قفل کرده 
بود و نمی توانستم آن را باز یا جمع کنم. بعداز چند دقیقه 

عضلاتم شُل شد و پزشک تیم هم به من گفت که با توجه 
به شل شدن عضله، امکانش ضعیف است که با مصدومیت 
جدی مواجه شده باشم. وی در خصوص اینکه باشگاه 
استقلال اعلام کرده نیاز به یک هفته فیزیوتراپی دارد و 
با این شرایط دربی شنبه آینده با پرسپولیس را به دلیل 
مصدومیت از دست می دهد، عنوان کرد: گاهی اوقات 
ممکن است یک بازیکن دچار مصدومیتی شود که در 
آن لحظه تصور کند اتفاق بدی برایش رخ داده است. من 

هم یک لحظه تصور کردم آسیب دیدگی ام حاد است ولی 
 MRI .خوشبختانه همه چیز در حد سفت شدن عضله بود
هم گرفتم و خداراشکر مصدومیتم جدی نیست. با دو جلسه 
فیزیوتراپی ساده به شرایط ایده آل می رسم و مشکلی بابت 
حضور در دربی تهران ندارم، البته اگر فرهاد مجیدی صلاح 
بداند. مظاهری خاطرنشان کرد: همانطور که گفتم فقط 
برای چند ثانیه احساس بدی داشتم ولی خدا را شکر اتفاق 
بدی برایم رخ نداد. حالا هم تابع تصمیم کادرفنی هستم. 
مشکلی برای بازی بعدی ندارم، اگر کادر فنی صلاح بداند 
که در لیست باشم آماده هستم و اگر هم قرار شد بازی نکنم 
بازهم برای موفقیت تیم دعا می کنم. بازیکن باید تابع 
تصمیم سرمربی باشد و منافع تیم از هر چیزی مهمتر است.

رشید مظاهری: 

زانویم قفل کرده بود، چند ثانیه ترسیدم 

آرمان ملی: روز اول هفته هفتم رقابت ها ی 
لیگ برتر در حالی برگزار شد که تیم سپاهان به 
صدرنشینی خود ادامه داد و استقلال هم همچنان 
از رسیدن به برد دور است؛ اما پرحاشیه ترین دیدار 
مربوط به بازی پرسپولیس بود جایی که این دیدار 
با تاخیر برگزار و پرسپولیس موفق شد تیم نفت 

مسجدسلیمان را از پیش رو بردارد.
 برد سپاهان 

ورزشگاه  در  نساجی  و  سپاهان  تیم های 
نقش جهان به مصاف یکدیگر رفتند  سپاهان در 
حالی بازی را آغاز کرد که مطابق انتظار از همان 
ابتدای بازی با تفکر هجومی به دنبال گلزنی بود. 
شاگردان محرم که به لطف پرس موفق از یک 
سوم دفاعی نساجی در اکثر دقایق بازی صاحب 
توپ و میدان بودند چندین بار روی حملات متنوع 
روی دروازه نساجی خطرساز ظاهر شدند تا 
اینکه بالاخره در دقیقه 3۰ این شهریار مغانلو، 
مهاجم محبوب سپاهانی ها بود که روی یک 
موقعیت تک به تک قفل دروازه نساجی و البته 
گلزنی خودش را باز کرد. پس از گل؛ نساجی 
هرچند کمی پیش کشید و در صدد زدن گل 
تساوی برآمد اما باز این سپاهان بود که در دقایق 
پایانی نیمه نخست چندین موقعیت خوب در 
فاصله چند دقیقه روی دروازه نساجی به وجود 
آورد که البته هیچکدام تبدیل به گل نشد تا 
نیمه نخست با پیروزی سپاهان به پایان برسد. 
طلایی پوشان که به نظر در روز خوب خود قرار 
داشتند نیمه دوم را هم هجومی همراه با پرس 
از جلو آغاز کردند و همچنان تشنه زدن گل های 
بیشتر بودند. سپاهان که بر خلاف نیمه نخست با 
بازی بسته و دفاعی نساجی رو به رو نشده بود گل 
دوم را هم روی استفاده از عمق نساجی بازهم 
توسط مغانلو به ثمر رساند تا گام بلندی به سوی 
کسب 3 امتیاز خانگی برداشته باشند. بازی بعداز 
این گل دوم و تعویض هایی که سپاهان انجام داد 
به اصطلاح از تب وتاب افتاد و با وجود اینکه در 
ضدحملات بازیکنان سپاهان فضاهای خوبی برای 
ایجاد موقعیت و زدن گل های بیشتر داشتند اما در 
نهایت همان دو گل شهریار مغانلو تعیین کننده 
نتیجه بازی بود تا روند پیروزی ها و صدرنشینی 
سپاهان ادامه پیدا کند. سپاهان با این پیروزی 
۱۶ امتیازی شد و بدون توجه به سایر نتایج به 

صدرنشینی خود در جدول ادامه داد.

 تساوی استقلال 
تیم ها ی صنعت نفت آبادان و استقلال از ساعت 
۱۶ در ورزشگاه تختی آبادان رودرروی یکدیگر 
قرار گرفتند که این مسابقه در نیمه دوم با نتیجه 
تساوی یک بر یک به پایان رسید. در نیمه اول 
صنعت نفت آبادان توانست از امتیاز میزبانی خود 
استفاده کرده و در همان دقایق ابتدایی به گل 
برسد. با اینکه نفتی ها به گل رسیدند اما در ادامه 
بازی توپ و میدان در اختیار شاگردان فرهاد 
مجیدی بود و آنها توانستند موقعیت های زیادی 
را روی دروازه حریف خلق کنند. در نهایت در 
فاصله چند دقیقه مانده به پایان نیمه اول آبی ها 
توانستند با استفاده از تجربه کاپیتان وریا غفوری 
و هوشیاری حسین زاده جوان به گل دست پیدا 
کرده و با تساوی به رختکن بروند. در نیمه دوم 
حملات دو تیم نتوانست راه به جایی داشته باشد 
و دو تیم به رغم ایجاد موقعیت هایی روی دروازه 
یکدیگر اما هیچیک از دروازه ها باز نشد و دو تیم به 
تساوی یک بریک رضایت دادند. در دیگر دیدارها 
مس رفسنجان با یک گل هوادار را شکست داد. 
گل گهر نیز با همین نتیجه پیکان را از پیش رو 
برداشت. فرهاد مجیدی در نشست خبری بعداز 
دیدار نفت آبادان و استقلال اظهارداشت: بازی 
خوبی در کل برگزار شد و به  ما اندازه ۶ بازی 
قبل ایجاد موقعیت کردیم ولی از فرصت هایمان 
استفاده نکردیم. نفت با یک ضربه ایستگاهی یک 

امتیاز از ما گرفت. البته داور 2 پنالتی را نگرفت 
ولی این کارِ داور تاثیری در نتیجه بازی ندارد! وی 
افزود: انتخاب او با توجه به اتفاقات 2 سال پیش را 
نمی دانیم ولی هیچ اشکالی ندارد. می شد یک بازی 
دیگر را به آقای اکبریان بدهند ولی این 2 پنالتی 

هیچ تاثیری در نتیجه بازی ندارد.
 پرسپولیس و 31 دقیقه تاخیر! 

نفت  و  پرسپولیس  تیم های  دیدار 
مسجدسلیمان که به دلیل عدم نمایش تبلیغات 
محیطی در ساعت مقرر آغاز نشده بود، با دستور 
وزیر ورزش، با تاخیر 3۱ دقیقه ای و از ساعت 
3۰ آغاز شد. دیدار پرسپولیس و نفت  ۱۸و
مسجدسلیمان قرار بود از ساعت ۱۸ در ورزشگاه 
آزادی آغاز شود، اما با توجه به عدم عقد قرارداد 
و واریز پول به حساب شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشی، این شرکت که مسئول ورزشگاه 
آزادی است اجازه ورود تابلوهای تبلیغاتی و اجرای 
آن را نداد. از همین رو سازمان لیگ تهدید کرده 
بود در صورتی که اجازه ورود تابلوهای تبلیغاتی اش 
به ورزشگاه آزادی داده نشود، جلوی شروع بازی 
را خواهد گرفت. این مساله پیش از مسابقه مطرح 
بود که باشگاه پرسپولیس باید مبلغ یک میلیارد 
و 23۹ میلیون تومان به حساب شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی واریز کند. در نهایت با 
دستور حمید سجادی؛ وزیرورزش این دیدار از 
ساعت ۱۸و3۰ آغاز شد.میزبان با تسلط بیشتری 

مسابقه را آغاز کرد و به گردش توپ پرداخت.
با این حال شاگردان کمالوند نشان دادند دست 
و پا بسته نیستند و می توانند خطرساز شوند. 
پرسپولیسی ها خیلی خوب پاسکاری و حفظ توپ 
را انجام می دادند اما در خلق موقعیت ناکام بودند. 
در اواخر نیمه اول سرخ ها به پرس شدید در یک 
سوم دفاعی حریف روی آوردند اما برایشان اثرگذار 
نشد تا دو تیم با تساوی بدون گل راهی رختکن 
شوند. یحیی گل محمدی برای راه انداختن موتور 
تهاجمی تیم خود در ابتدا نیمه دوم، نعمتی را به 
جای آقایی به زمین فرستاد. پرسپولیسی ها در 
نیمه دوم خیلی زود و در دقیقه 4۹ توسط عبدی 
به گل رسیدند تا از مهمان شان پیش بیفتند. پس 
از این گل بازی سرعت بیشتری به خود گرفت 
و شاگردان کمالوند برای به تساوی کشاندن 
مسابقه و سرخ ها برای رسیدن به دومین گل، 
کوشیدند. پرسپولیسی ها اما در دقایق بعدی بیشتر 
به مدیریت بازی پرداختند تا از برد یک هیچ خود 
دفاع کنند. در نهایت این دیدار با برتری یک گل به 
سود سرخ ها خاتمه یافت. یحیی گل محمدی بعد 
از پیروزی یک برصفر مقابل نفت مسجدسلیمان  
اظهار داشت:  بازی دست ما بود. بازی دستگرمی 
شده بود و حس مسابقه وجود نداشت. وی در 
مورد مشکلات مالی پرسپولیس عنوان کرد: قبل 
از دربی نمی خواهم زیاد صحبت کنم ولی همه 

مشکلات را می دانند.

برتری پرسپولیس  در دیداری جنجالی 

توقف تکراری استقلال؛ صدرنشینی سپاهان


